
Referat nummer 11-2009
telefonmøte 03.12.09 klokken 1900 - 2140
Deltakere: Arne Løland, Bjørn Wæhre, Grete Olavessen, Torill Johannessen, Ann Kristin Stordahl,
Ann-Kristin Bakkebø, Hilde Heggen og Trude Holmen.
Sak Ansv
96-09 Godkjenning av innkalling og forslag til saksliste
Vedtak OK
97-09 Godkjenning av referat fra forrige møte
Vedtak OK
98-09 Oppsummering Dogs4All
Vedtak Litt lite folk fra klubben, men vellykket.  Mange brosjyrer ble delt ut. NKK opplyste 

at 18803 personer innom Dogs4All i helgen. 
Vi har fått invitasjon til neste år allerede.  

99-09 GF
Forberedelser, hvem gjør hva?

Vedtak Årsberetningen skrives av sekretær. 
Vi har bestilt lokale.

100-09 NKK system for påmelding til utstillinger 
Er det en ide å benytte oss av NKK systemet, der påmelder betaler direkte?

Vedtak Vi beholder dagens ordning inntil videre.
101-09 Klubbkontakt

Randi Scheen trekker seg som klubbkontakt for Oslo. 
Sissel Vaksvik har sagt seg villig til å ta over.
Østfold mangler klubbkontakt

Vedtak Vi takker Randi for årelang innsats og Sissel tar over vervet.
Styret ønsker forslag til aktuelle kandidater i Østfold.

102-09 Regnskap
Orientering kommer på neste møte. Medlemsmassen har økt.

Vedtak Til underretning.
103-09 Utenlandskeide hunder inn i Certgalleriet, nye Champions etc med bilde i 

Sheltiebladet
Vedtak Vi finner fram tidligere vedtak og tar det på neste møte.
104-09 Evt.

Vi må ha tak i klubbens dokumenter. 
Vi ettersøker.

Avlsrådet hva skjer?
Ulike kandidater er kontaktet. Ikke noe konkret foreløpig.

Første mandag i månden blir heretter vår møtedag.
Ref Trude Holmen 18.des 2009


